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Beleidsplan	dienstverlening

Voor	het	CDA	is	goede	dienstverlening	vanuit	de
gemeente	een	voorwaarde	voor	een	succesvolle
gemeentelijke	organisatie.	Wij	zijn	–	als	CDA	-	tevreden
over	de	dienstverlening	vanuit	de	gemeente	en	willen
in	gezamenlijkheid	blijven	werken	aan	onze
dienstverlening.
Allereerst	om	onze	dienstverlening	goed	te	houden	en
daarnaast	“daar	waar	het	kan”,	zelfs	te	verbeteren.
Onze	motie	vreemd	aan	de	orde	van	de	dag	om	te
komen	tot	een	ondernemersagenda	die	in	de	vorige
Raadsvergadering	unaniem	is	aangenomen,	is	wat	het
CDA	betreft	een	mooi	en	recent	voorbeeld	van	het
verbeteren	van	onze	dienstverlening	“daar	waar	het
kan”	richting	onze	inwoners.
Al	met	al	vormt	het	beleidsplan	dienstverlening	een
prima	basis	om	in	de	komende	periode	verder	uit	te
werken	via	afzonderlijke	thema’s.	Voor	het	CDA	blijft
het	belangrijk	dat	daarin	voldoende	aandacht	is	voor
zowel	de	meewerkende	en	meedenkende	rol,	als	het
zo	goed	mogelijk	bereiken	van	onze	inwoners.
Beide	elementen	zien	wij	terug	in	het	beleidsplan	en
we	hebben	dan	ook	dit	Raadsvoorstel	gestemd.	

Kaderbrief	Veiligheids	Regio	Fryslân

De	kaderbrief	2023	–	2026	staat	voornamelijk	in	het
teken	van	onvoorspelbaarheid	en	onduidelijkheid	aldus
het	college.	Voorts	geeft	het	college	aan	dat	de
investeringen	noodzakelijk	zijn	om	in	de	toekomst	de
ondersteuning	op	het	gebied	van	brandweerzorg,
publieke	gezondheidszorg	en	crisisbeheersing	op	orde
te	houden.
Ondanks	die	onvoorspelbaarheid	en	onduidelijkheid
zien	we	voor	2023	een	toename	van	€	133.000,-	voor
onze	gemeente	en	dit	is	ook	nog	onder	voorbehoud.
Laten	we	vooropstellen	dat	we	als	CDA	tevreden	zijn
met	onze	Veiligheidsregio	en	het	is	ook	goed	dat	we
deze	samenwerkingsvorm	hebben	in	Fryslân.
Maar	waarop	de	€	133.000,-	is	gestoeld	kunnen	we
niet	terug	vinden	in	de	bijlagen.	Het	enige	wat	wij	als
CDA	zien	in	de	kaderbrief	is	een	zogenaamd	“Nieuw
financieel	kader”.	In	dit	financieel	kader	zien	we	een
forse	stijging	bij	het	onderdeel	CAO:	loonontwikkeling
incl.	werkgeverslasten.	Voorts	hebben	we	vorig	jaar	in
april	de	jaarstukken	besproken	waarin	werd
aangekondigd	dat	men	2,3	miljoen	wilde	gaan
gebruiken	voor	het	inhalen	van	achterstallig	werk.	Ook
afgelopen	jaar	hebben	we	in	een	coronapandemie
geleefd	en	we	zien	hiervan	niets	terug	in	de	kaderbrief.
We	begrijpen	de	werkzaamheden	van	de
Veiligheidsregio,	echter	daar	waar	wij	als	gemeente	de
broeksriem	moeten	aantrekken	kan	het	niet	zo	zijn	dat
de	gemeenschappelijke	regelingen,	waaronder	de
Veiligheidsregio,	dit	niet	gaat	doen.	Voor	ons	als	CDA
fractie	is	het	nog	onduidelijk	hoe	het	gemeentefonds
eruit	gaat	zien.	Indien	de	CAO	een	dergelijke	invloed
heeft	op	de	begroting	van	de	Veiligheidsregio	dan
pleiten	wij	als	fractie	ervoor	om	dit	ook	kenbaar	te
maken	bij	de	VNG	in	de	onderhandelingen	voor	en	de
toepassing	van	het	gemeentefonds.
Vooralsnog	zijn	we	akkoord	gegaan	met	de	kaderbrief
en	we	zien	met	belangstelling	de	jaarstukken	2021	en
de	begroting	van	de	Veiligheidsregio	voor	de	komende
jaren	tegemoet.
	

Gasboorlocatie	in	Nijeholtwolde

In	de	commissievergadering	van	17	januari	bespraken
we	als	raad	de	'Verklaring	van	geen	bedenkingen'	
(Vvgb)	voor	een	omgevingsvergunning	voor	Vermilion.
Vermilion	wil	in	Nijeholtwolde	een	nieuwe
gasboorlocatie	(met	de	naam	Rottum)	aanleggen.	En
van	daaruit	een	gastransportleiding	naar	de	grote
leiding	die	verderop	al	ligt.	Het	college	stelde	voor	om
die	Vvgb	te	weigeren.	Daarmee	waren	wij	het	volledig
eens.	Bij	de	bespreking	hebben	we	drie
aandachtspunten	benoemd:

Fouten
In	de	stukken	die	door	Vermilion	aangeleverd	waren
stonden	fouten	dan	wel	achterhaalde	gegevens.	De
aanvraag	was	namelijk	al	in	2017	door	Vermilion
ingediend	maar	in	eerste	instantie	door	de	gemeente
stilgelegd.	De	wethouder	wou	dat	er	eerst	goede
(landelijke)	afspraken	over	een
schadevergoedingsregeling	werden	gemaakt.	Het
ministerie	van	EZK	heeft	dat	vorig	jaar	vastgelegd.	De
vergunningaanvraag	is	daarna	weer	opgepakt.
Vermilion	heeft	de	stukken	toen	niet	bijgewerkt.	Voor
de	Vvgb	is	dat	niet	echt	noodzakelijk.	Vermilion	doet	dit
pas	op	het	moment	dat	de	daadwerkelijke
Omgevingsvergunning	wordt	aangevraagd.	Voor	ons
als	raadsleden	was	dit	echter	erg	lastig	en	verwarrend.
Je	leest	dingen	waarvan	je	weet	dat	het	niet	(meer)
klopt.

Weidevogels
Het	meest	zwaar	wegende	argument	om	de
gasboorlocatie	en	de	aanleg	van	de	gasleiding	te
weigeren	ligt	in	de	weidevogels.	De	Ontginning	is	een
weidevogelkansgebied	waar	al	jaren	aan	collectief
weidevogelbeheer	wordt	gedaan.	Agrariërs	sluiten
contracten	af	met	de	Provincie	om	bepaald	beheer	uit
te	voeren.	Denk	aan:	plasdrassen	op	het	land,	later
maaien,	etc.	Dat	de	Provincie	waarde	hecht	aan	dit
kansrijke	gebied	blijkt	ook	uit	het	feit	dat	dit	gebied	mee
mag	doen	aan	de	proef	om	de	predatie	door
steenmarters	te	beperken.	Het	blijkt	dat	die
maatregelen	succes	hebben;	de	aantallen	weidevogels
stijgen.	
Het	aanleggen	van	een	boorlocatie	zorgt	niet	alleen
voor	(tijdelijke)	onrust	maar	ook	voor	verstoring.	Want
volgens	ons	gemeentelijk	beleid	moet	een	bouwlocatie
landschappelijk	ingepast	worden.	Dat	betekent	dat	er
beplanting	omheen	wordt	gezet.	Maar	dit
weidevogelgebied	moet	juist	open	blijven.	Elke	boom
en	elke	struik	is	een	mogelijke	schuilplaats	voor
predatoren.	
Ook	de	aanleg	van	een	nieuwe	gasbuis	zorgt	voor
onrust	en	verstoring.	Hoewel	Vermilion	zeer	netjes
werkt	en	de	grond	zoveel	mogelijk	weer	in	oude	staat
terugbrengt	weten	we	dat	verstoorde	grond	nog	jaren
lang	zichtbaar	blijft.	Vermilion	weet	dit:	ze	vergoeden
ook	in	de	jaren	na	de	aanleg	nog	de	schade.
Weidevogels	zijn	heel	gevoelig	in	hun	keuze	voor	de
grond	waar	zij	hun	nest	gaan	bouwen.	Als	mensen	die
plek	verstoren	komen	ze	vaak	niet	meer	terug.

Verkeer
Zowel	de	aanleg,	als	het	in	bedrijf	hebben,	van	de
boorlocatie	zorgt	voor	extra	vrachtverkeer.	Dit	moet
altijd	(!)	via	de	parallelweg	naar	de	snelweg.	Die
parallelweg	wordt	ondermeer	intensief	gebruikt	door	de
kinderen	die	op	de	fiets	naar	school	in	Heerenveen
gaan.	In	die	weg	zit	ook	nog	een	smalle	Tjongerbrug.
M.a.w.	er	onstaan	levensgevaarlijke	situaties.
Al	met	al	zijn	wij	tegen	het	aanleggen	van	een
boorlocatie	in	Nijeholtwolde.

Onderzoek	kunstgrasveld	voor	scholen
Motie	vreemd	–	Onderzoek	kunstgrasveld	OBS
Tuindorpschool	en	Franciscusschool

Op	12	oktober	vorig	jaar	mocht	de	werkgroep
bestuurlijke	vernieuwing	een	presentatie	geven	aan
groep	8	van	de	OBS	Tuindorp	over	de	taken	van	zowel
de	gemeente	als	onze	gemeenteraad.	Zie	het	als	een
soort	van	“gast	van	de	Raad”	in	het	kader	van	de
beroepenweek.	Dat	was	een	leuke	bijeenkomst	waar
ook	mooie	vragen	werden	gesteld.
Zo	kwam	ook	het	voetbalveldje	en	de	slechte
onderhoudsstaat	daarvan	aan	de	orde.	De	afvaardiging
van	de	werkgroep,	waaronder	ons	fractielid	Lukas	van
der	Hoef,	heeft	hen	gewezen	op	de	mogelijkheden	die
er	zijn	om	dit	onderwerp	verder	onder	de	aandacht	te
brengen	van	onze	gemeenteraad.
En	ze	hebben	doorgepakt.	Dat	is	mooi	om	te	zien	en
wat	het	CDA	betreft	een	compliment	aan	de	kinderen
van	groep	8.	Het	CDA	ziet	wederom	dat	verbinding	met
inwoners,	ook	jonge	inwoners,	werkt.
Het	CDA	is	mede	–	indiener	van	de	raadsbreed
ondersteunde	motie	waarin	het	college	wordt
opgeroepen	om	een	onderzoek	te	doen	naar	de
mogelijkheden	om	daar	een	kunstgrasveld	aan	te
leggen.	Op	9	mei	2022	verwachten	we	de	resultaten
van	het	onderzoek.

Verkiezingen
Inmiddels	is	de	kandidatenlijst	officieel	ingeleverd.		Via
onderstaande	link	komt	u	op	onze	website.	Daar	vindt
u	de	lijst.
Kandidatenlijst	

Het	verkiezingsprogramma	is	gedrukt.	Via
onderstaande	link	komt	u	op	onze	website.	Daar	vindt
u	het	programma.	
Verkiezingsprogramma	

De	campagneactiviteiten	leest	in	de	kolom	hiernaast.
Uw	hulp	en/of	aanwezigheid	is	zeer	welkom.
Momenteel	zijn	nog	niet	alle	locaties	en	aanvangstijden
bekend.	Houd	uw	mail	en	de	lokale	krant	in	de	gaten.			
	

Samen	met	u	staan	wij:

Midden	in	de	samenleving!

Belangrijke	data:

•	7	februari:
Inloopspreekuur
Aanvang:	19.30	uur
•	7	februari:
Fractievergadering
Aanvang:	20.30	uur	
•	14	februari:
Raadscommissie
Aanvang	19.30	uur
•	7	maart:	
Raadsvergadering	
Aanvang:	19.30	uur
	

Campagneactiviteiten:

•	8	februari:
een	debat	georganiseerd	door
de	LFB	(Landelijke	Federatie
belangenbehartiging	door	en
voor	mensen	met	een
verstandelijke	beperking).
Inloopspreekuur
Aanvang:	19.30	uur
•	12	februari:
Valentijnsactie	in	Wolvega	en
Noordwolde
•	12	februari:
Politiek	debat	in	't	Buurthuus
van	Noordwolde	met
uitzending	door	Radio
Centraal
Aanvang:	19.30	uur
•	8	maart:	
Politiek	debat	georganiseerd
o.a.	door	VKD	en	LTO	
Aanvang:	19.30	uur	
	

Fractiesamenstelling:
Raadsleden:

•	Hans	Visser
•	Afke	Kester
•	Lukas	van	der	Hoef
•	Vera	van	der	Zee	

Fractievolgers:
•	Stoffel	Baas	(commissielid)
•	Jan	Clevering

Wethouder:
•	Hanneke	Zonderland

Fractieondersteuner:
•	Koert	Dekker
•	Gerharda	Kuiper
•	Willem	Algra

Interesse	in	het	CDA?

Neem	gerust	vrijblijvend
contact	op	met	bestuur	of
fractie.

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.	•	Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt
u	zich	hier	afmelden.	•	Voor	een	goede	ontvangst	voegt	u	cdaweststellingwerf@gmail.com

toe	aan	uw	adresboek.
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